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Protokół Nr LVII/2023 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 27 kwietnia 2023 roku 

 

 

 

 

 

 
- stan radnych Rady Miejskiej na otwarciu                        -  19 

 

-   obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik  -  21 

 Nr 4  do protokołu 

 

- nieobecnych           -  0 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski poinformował o obowiązku złożenia przez 

radnnych  oświadczeń majątkowych , sesji nadzwyczajnej zwołanej na 8 maja 

na godz. 8.00 oraz o zgłoszonym spóźnieniu przez radnych: G. Pawłowską i P. 

Diakuna. 

 

 

Pkt - 1 - Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 
 

O godzinie 9.03 Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył LVII sesję 

Rady Miejskiej w Policach. Powitał Burmistrza Polic Pana Wł. Diakuna, jego 

zastępcę M. Greinerta, Sekretarza Gminy Panią A. Lemańską, Dyrektorów, pra-

cowników jednostek samorządowych Polic, Sołtysów, Przewodniczących rad 

osiedi oraz mieszkańców. Następnie Przewodniczący w celu sprawdzenia obec-

ności Radnych sprawdził quorum. 

 

 

Pkt - 2 - Przedstawienie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał porządek obrad, który przedsta-

wia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej w Policach        

w dniu 28 marca 2023 roku 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narko-

manii na lata 2022-2025 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Po-

lickiego na budowę budynku z mieszkaniami chronionymi dla podopiecz-

nych PSONI Koło w Policach 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Police oraz 

określenia sezonu kąpielowego w 2023 roku 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Kompleksowi Boisk Sporto-

wych „Orlik 2012” w Tanowie 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Nr 2 

Stare Miasto w Policach 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Nr 7 

Anny Jagiellonki  w Policach 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i członków rady 

sołeckiej w Sołectwie Siedlice  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i członków rady 

sołeckiej w Sołectwie Drogoradz 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Nr 3 

Jasienica w Policach  

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Polic  

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

16. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Policach za rok 

2022 

17. Interpelacje i zapytania radnych 

18. Wolne wnioski 

19. Zamknięcie obrad 
 

Uwagę do porządku obrad zgłosił radny Grzegorz Ufniarz. Przewodniczący A. 

Rogowski udzielił wyjaśnienia.  

 

Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 5  do protokołu. 
 

 

Pkt – 3 -   Rozpatrzenie uwag do protokołu z LVI sesji Ra-

dy Miejskiej w Policach w dniu 28 marca 2023 

roku 

 

Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu 

Przewodniczący Rady A. Rogowski wobec nie zgłoszenia przez radnych uwag 

i wniosków do protokołu z LVI sesji Rady Miejskiej w Policach uznał, 

że protokół został przyjęty. 
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Pkt - 4 - Sprawozdanie z pracy Burmistrza  
 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej 27 

marca 2023r. do dnia 26 kwietnia 2023r. przedstawił Burmistrz Wł. Diakun. 

 

 

Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 6  do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

Głos zabrali kolejno radny G. Ufniarz oraz radna E. Ignaczak. Następnie głos 

zabrał radny A. Echaust, który zapytał o charakter funkcjonowania ZSOK. Od-

powiedzi udzielił z-ca burmistrza M. Greinert. Głos zabrała radna E. Ignaczak. 

Radny R. Ignaczak zapytał o działania podejmowane obecnie w sprawie budo-

wy obwodnicy Polic. Odpowiedzi udzieliła Naczelnik wydziału Rozwoju i Fun-

duszy Pomocowych A. Kuśnierz, która poinformowała o wystąpieniu do Banku 

Gospodarstwa Krajowego z prośbą o korektę zakresu wniosku tak by nie okre-

ślać szczegółowo przebiegu obwodnicy oraz o oczekiwaniu na stosowne decy-

zje. Kolejne pytanie zadał radny G. Ufniarz. Odpowiedzi udzielił Naczelnik 

Wydziału Techniczno –Inwestycyjnego K. Kuśnierz 

Radni nie zgłosili więcej uwag do sprawozdania. 

 

 

Pkt - 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Pro-

blemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2022-2025 

 

Wprowadzenie przedstawił Pełnomocnik burmistrza Pan W. Moroz. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrała radna E. Ignaczak. Następnie radna I. Bednarek zapytała czy były 

organizowane spotkania w szkołach w bieżącym roku. Odpowiedzi uzielił Pan 

W. Moroz. 

 

Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 

 



5 

 

Radny Z. Kołacki przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych 

przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały. „Za” gło-

sowało 7 członków Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicz-

nego radna Z. Hlek przedstawiła opinię Komisji w sprawie powyższej uchwa-

ły. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Wszyscy członkowie 

Komisji głosowali za. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski sprawdził quorum, odczytał treść uchwa-

ły, a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 19 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 2 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 7 . 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 

 

Uchwała Nr LVII/550/2023 stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu 

 

 

 

Pkt - 6 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Polickiego na budowę 

budynku z mieszkaniami chronionymi dla po-

dopiecznych PSONI Koło w Policach 

 

 

Projekt uchwały omówiła  naczelnik Wydziału  Organizacyjno-Prawnego K. 

Golema. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję nad projektem uchwa-

ły. 

 

Pytanie zgłosił radny J. Drzazga. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący A. Ro-

gowski. 
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Radni nie zgłosili więcej uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 9. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr LVII/551/2023 stanowi 

załącznik nr 10  do protokołu 

 

 

 

 

Pkt - 7 - Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk 

na terenie Gminy Police oraz określenia sezonu 

kąpielowego w 2023 roku 
 

Wprowadzenie przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Pan W. Ste-

fański. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radna E. Ignaczak przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

przedstawiła opinię  Komisja w sprawie powyższego projektu uchwały. Wszy-

scy członkowie byli za przyjęciem uchwały. 

 

Głos zabrał radny A. Echaust. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za -  21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 11 . 
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W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

 

Uchwała Nr LVII/552/2023 stanowi 

załącznik nr 12  do protokołu. 

 

 

Pkt - 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia 

Kompleksowi Boisk Sportowych „Orlik 2012” w 

Tanowie 
 
 

Wprowadzenie przedstawił W. Stefanski  

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radny Z. Kołacki jako sołtys Sołectwa Tanowo poinformował, że Rada Sołecka 

w związku z brakiem przeciwskazań rodziny i poparciem wniosku przez miesz-

kańców wnosi o zaakceptowanie uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury i Sportu radna E. Ignaczak przedsta-

wiła stanowisko Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały. Wszyscy 

członkowie Komisji zagłosowali „za”.  

 

Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 13 . 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr LVII/553/2023 stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

O godz. 9:58, do obrad Rady Miejskiej dołączył Skarbnik J. Zagórski. 
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Pkt - 9 -    Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wybo-

rów do Rady Osiedla Nr 2 Stare Miasto w Poli-

cach 
 

Wprowadzenie przedstawiła Naczelnik Wydziału Organizacyjno Prawnego K. 

Golema.   

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Glos zabrał radny J. Drzazga i zgłosił kandydaturę na przewodniczącego Rad-

nego K. Olszewskiego. Radny K. Olszewski wyraził zgodę. 

Głos zabrał K. Kowalewski i zaproponował na zastępcę przewodniczącego Rad-

nego G. Ufniarza. Radny wyraził zgodę.  

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za -  18 radnych 

przeciw - 1 

wstrzymujących się - 2 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 15. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 

Uchwała Nr LVII/554/2023  stanowi 

załącznik nr 16  do protokołu. 

 

 

Pkt - 10 – Podjęcie uchwaływ sprawie zarządzenia wybo-

rów do Rady Osiedla Nr 7 Anny Jagiellonki w 

Policach 
 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos w dyskusji zabrała radna G. Pawłowska która zaproponowała na prowa-

dzącego K. Kowalewskiego. Radny wyraził zgodę, oraz zaproponował na za-

stępcę przewodniczącego radnego G. Ufniarza. Radny wyraził zgodę. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski wobec braku innych kandydatur odczy-

tał treść uchwały, a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się nastę-

pująco: 

 

za -  17 radnych 

przeciw - 1 

wstrzymujących się - 3 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 17. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 

Uchwała Nr LVII/555/2023 stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

O godz. 10. 01. Przewodniczący A. Rogowski zarządził przewrwę. 

O godz. 10.18 Przewodniczący wznowił obrady i sprawdził quorum celem po-

twierdzenia obezności. 

 

Pkt - 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wybo-

rów sołtysa i członków rady sołeckiej w Sołec-

twie Siedlice 

 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos w dyskusji zabrał radny J. Drzazga i zgłosił na przewodniczącego zebrania 

kandydaturę Radnego K. Olszewskiego, a na zastępcę przewodniczącego K. 

Kowalewskiego. Radni K. Olszewski i K. Kowalewski wyrazili zgodę.  

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski wobec braku innych kandydatur odczy-

tał treść uchwały, a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się nastę-

pująco: 

 

za - 17  radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 4 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 19 . 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 
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Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 

 

Uchwała Nr LVII/556/2023 stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

 

Pkt - 12 – Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wybo-

rów sołtysa i członków rady sołeckiej w Sołec-

twie Drogoradz 
 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie.  

 

Radny R. Ignaczak zgłosił na przewodniczącego prowadzącego zebranie kandy-

daturę radnej G. Pawłowskiej, a na zatępcę radnego K. Kowalewskiego. Radni 

G. Pawłowska oraz K. Kowalewski wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski wobec braku innych kandydatur odczy-

tał treść uchwały, a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się nastę-

pująco: 

 

za -  17 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się – 4 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 21 . 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych.  

Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 

 

Uchwała Nr LVII/557/2023 stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 

Pkt - 13 - Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wybo-

rów do Rady Osiedla Nr 3 Jasienica w Policach 

 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie.  
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Radny K. Kowalewski zaproponował na przewodniczącego prowadzącego ze-

branie wyborcze kandydaturę S. Kajkowskiego, a na jego zastępcę radnego A. 

Echausta. Radni S. Kajkowski oraz A. Echaust wyrazili zgodę. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski wobec braku innych kandytatur odczy-

tał treść uchwały, a następnie zarządził głosowanie, które przedstawia się nastę-

pująco: 

 

za - 17 radnych 

przeciw - 1 

wstrzymujących się – 3 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 23. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Radny  ze względu na zaistniały interes prawny nie brał udziału w głosowaniu.  

Uchwała została przez Radę przyjęta. 

 

Uchwała Nr LVII/558/2023 stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

Pkt - 14 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skar-

gi na działalność Burmistrza Polic  
 

Wprowadzenie przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radny W. Kosiorkiewicz przekazał, że Komisja wnosi o uznanie skargi za bez-

zasadną. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie.  

 

Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

 

za – 21 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się – 0 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 25 . 
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W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

 

Uchwała Nr LVII/559/2023 stanowi 

załącznik nr 26  do protokołu. 

 

 

Pkt - 15-Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
 

Wprowadzenie przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Perty-

cji W. Kosiorkiewicz. Przewodniczący Komisji przedstawił stanowisko Komisji, 

która postanowiła nie uwzględniać złożonej petycji z uwagi na jej bezprzedmio-

towość. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie.  

 

Radni nie zgłosili uwag do treści uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za -  20 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 1 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 27. 

W głosowaniu wzięło udział 21 radnych. 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

 

Uchwała Nr LVII/560/2023 stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu. 

 

 

 

Pkt - 16 - Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Policach za rok 2022  

 
Wprowadzenie przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Policach 

Pani M. Tokarski. Pani Dyrektor poinformowała o dostępności sprawozdania, 

omówiła dodatkowe zadania zrealizowane przez OPS, poruszyła problem ka-

drowy oraz przedstawiła koncepcje i kierunki działania Ośrodka Pomocy Spo-

łecznej. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie.  

 

Głos zabrał radny G. Ufniarz, który zaproponował jakimi działaniami gmina 

moglaby wspierać działalność OPS. Następnie głos zabrała Pani M. Tokarski 

i odniosła się do wypowiedzi Radnego. Kolejno z pytaniem do Pani Dyrektor 

OPS zwróciła się radna J. Molenda. Pani Dyrektor udzieliła odpowiedzi.Głos 

zabrał Radny Damian Walczak, a następnie radna Ewa Ignaczak. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do sprawozdania.    

 

 

 

Pkt - 17 - Interpelacje i zapytania radnych 
 

Przewodniczący zwócił uwagę, aby interpelacjie kierować w formie pisemnej. 

 

Radni  przedstawli  interpelacje. 

 

Pierwsza interpelacja R. Ignaczaka dotyczy złego stanu placu zabaw przy ul. 

Roweckiego. 

 

Interpelacja stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Druga interpelacja radnej J. Molendy dotyczy zamontowania progu zwalniają-

cego na ul. Bursztynowej oraz znaku informującego o ciągu pieszym jezdni. 

Uwagę do interpelacji zgłosił Przewodniczący A. Rogowski. 

 

 

Interpelacja stanowi załącznik nr 30 do protokołu 

 

Trzecia interpelacja Radnej E. Ignaczak dotyczy: zamontowania monitoringu 

promenady nad Łarpią.  

Radna zwróciała uwagę  na konieczność uporządkowania okolic salonu gier 

przy ul. Grunwaldzkiej, monitu do Zachodniopomorskiego Zarządu  Dróg Wo-

jewódzkich o umieszczenie przejścia dla pieszych na wysokości nowego sklepu 

Lidl , dojazdu do ZOISK od strony Siedlic gdzie znajduje się duży ubytek.  

Radna E. Ignaczak zwróciła także uwagę, by przy podpisywaniu umów na robo-

ty ziemne, rekultywację terenów i nowe nasadzenia uwzgledniać zakup czarno-

ziemu od ZOISOK. Odpowiedzi na zapytanie o monitoring promenady nad Łar-

pią udzielił Naczelnik Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego K. Kuśnierz. 

 

Interpelacja stanowi załącznik nr 31 do protokołu 
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Głos zabrał radny W. Gaweł.  Radny Złożył interpelację w sprawie parkingu na 

ul. Wróblewskiego, oraz zaproponował o zadbanie o pozostałości po pamiątko-

wym kamieniu poświęconym pamięci Augusta von Mackensena oraz Dębu Sta-

rostwa. 

 

Interpelacja stanowi załącznik nr 32 do protokołu 

 

 

Pkt - 18 - Wolne wnioski 

 
                 Głas zabrał radny A. Echaust, który zaproponował możliwość wyko-

rzystania czarnoziemu produkowanego przez ZOISOK oraz budowy obiektu 

przy ul. Rybackiej. 

 

Głos zabrał radny D. Walczak z prośbą o udostępnienie parkingu w Trzebieży 

przy ul. Spacerowej dla turystów przjeżdzających do Trzebieży. 

 

Głos zabrał Przewodniczący A. Rogowski z prośbą o sprawdzenie nawierzchni 

drogi przy ul. Przyjaźni, która jest w bardzo złym stanie, oraz naprawienie jej. 

 

 

Pkt - 19 - Zamknięcie obrad 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował radnym i gościom za udział 

w obradach i o godzinie 11.02 ogłosił zakończenie LVII sesji Rady Miejskiej 

w Policach. 

 

 
Protokołowała: 

Żaneta Onyszkiewicz-Filipczak Przewodniczący Rady 

 

 Andrzej Rogowski 


